
BRM.0012.4.1.2020           

           

Protokół nr 19/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 16 stycznia 2020 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.30 – 13.00. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    – Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak    – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Magdalena Kaiser- Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

3. Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 
 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem Porządku obrad. 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów nr 17 i 18 z posiedzeń Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 17, 18 z posiedzeń Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 17 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 18 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2020. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 1/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Inowrocławia. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja: 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Załącznik nr 4 do uchwały w tabeli pkt 4 – rodzaje zajęcia pasa drogowego. Proszę powiedzieć 

co to są pozostałe i inne? 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Na przykład rusztowanie, bujaki oraz inne urządzenie, które nie jest stoiskiem handlowym. 

Decyzje są wydawane sporadycznie. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

I wtedy opłata wynosi 3 zł.? 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Jaka była stawka prowadzenia robót związanych z obiektami, gdzie stawka w projekcie uchwały 

wynosi 0,20 zł. 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

To narzuca ustawodawca. Wcześniej było 3,00 zł. Do 50 % jezdni 4,00 zł. Chodnik 2,00 zł. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy te podwyżki zrekompensują to? 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Trudno powiedzieć, ponieważ nie wiadomo czy takie zajęcie wystąpi w danym roku. Trudno jest 

spekulować, ile takich urządzeń i na jakiej powierzchni zostanie umieszczona w pasie 

drogowym. To jest niewyliczalne. Takich planów inwestorzy nam nie przedstawiają.   
 

Innych pytań nie było. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 2/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Inowrocławia. 
 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
  
Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 3/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020. 
 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznane. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 3/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe 

oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.  
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Ad 4. Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Komisja Budżetu i Finansów może zainicjuje i wystąpi z wnioskiem do Ministra Finansów lub 

Ministra Edukacji w sprawie subwencji oświatowej. Te dochody, wzrost obsługi oświaty, który 

w tym roku wynosi 7 milionów złotych. Miasto z tego tytułu ma tylko uzupełniane 700 tysięcy, 

a ze swojego budżetu musimy wykładać pozostałą cześć. Musimy wyrazić sprzeciw, że na coś 

takiego się nie godzimy. Nikt nam nie zarzuci bierności, że nic w tym temacie nie robimy. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Każdy pomysł tego typu jest trafiony.  Należałoby się spotkać i opracować konkretne 

stanowisko. Raczej nie będziemy jedyną jednostką.  
 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Mam propozycje, aby Pani Naczelnik Oświaty i Sportu nam pomogła. Oświata ma szczególne 

słownictwo. Przygotuje Pani takie pismo na następną Komisję? 
 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Do Komisji Budżetu i Finansów wpłynęło pismo z Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich, w związku z przyjętym planem pracy Komisji                        

i tematem na miesiąc styczeń 2020 r.: „Analiza sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. za 2019 r. Z treści pisma wynika, że nie ma możliwości 

przygotowania ww. materiału do końca grudnia br. tak, aby był omawiany na posiedzeniu 

Komisji w styczniu 2020 r. Rok obrotowy zgodnie z ustawą o rachunkowości trwa od 1 stycznia 

do 31 grudnia. Spółki mają 3 miesiące od dnia bilansowego na sporządzenie sprawozdania 

finansowego. W związku z powyższym, temat ten może być przedmiotem Komisji najwcześniej 

w kwietniu 2020 r.      
 

Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Kto jest za tym, aby temat „Analiza sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Wodociągów                       

i Kanalizacji Sp. z o.o. za 2019 r.  omówić  w miesiącu kwietniu?  
 

 głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 4/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu zmiany w planie pracy Komisji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 
 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


